
 

 

 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN 
 
Aan  : de voorzitter van Provinciale Staten 
Datum  : 7 maart 2023  
Onderwerp : afsluiting Wierickepad in Nieuwerbrug 
 
 
 

Toelichting 
Het Wierickepad, een wandelpad dat naast de dubbele Wiericke in Nieuwerbrug loopt, is sinds 
een jaar afgesloten omdat het pad het spoortraject Alphen-Woerden kruist. Het is voor de 
bewoners van Nieuwerbrug nu niet mogelijk de spoorbaan over te steken en het achterliggende 
weidse landschap in te lopen. Een inperking van de recreatieve mogelijkheden. Dit komt bovenop de 
toch al penibele situatie voor de wandelaar in Nieuwerbrug. Wegen en fietspaden zijn druk en smal 
waardoor daar niet veilig op gelopen kan worden. Op deze wijze raken de inwoners ingesloten in 
hun eigen dorp. 
 
Er is een oplossing aanwezig. 100 meter naast de voormalige spoorovergang ligt een duiker die 
gebruikt kan worden als onderdoorgang van het spoor. Zowel ProRail als het waterschap kunnen 
zich vinden in dat idee, maar toch komt het niet tot een oplossing. De verschillende partijen 
(gemeente, ProRail, waterschap en de Gasunie). Komen er samen maar niet uit.  
 
 
Vragen: 
 

1 Is het college bekent met de situatie rond het Wierickepad? 
 
2 Naar verluid is het Wierickepad een van de eerste wandelpaden die geldt als provinciaal 

recreatief wandelpad.  Wat is hierdoor het provinciale belang bij en provinciale 
verantwoordelijkheid voor dit wandelpad? 

 
3 Welke actie heeft het college tot nu toe ondernomen om zorg te dragen voor een 

ononderbroken wandelpad? 
 
4 Is het college bereid zich op ambtelijk niveau en indien nodig op bestuurlijk niveau in te 

zetten om de betrokken partijen bij elkaar te brengen (regie te nemen) en tot een oplossing 
te komen? 

 
5 Zo ja, naar schatting, binnen welk tijdsbestek zou dit vraagstuk opgelost kunnen zijn? 

 
 
  
 
Namens de fractie van D66 
Jeroen Heuvelink 


